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 معاون مدیریت زراعت جهاد کشاورزی کرمانشاه 
خبر داد؛

پیش بینی تولید 13۸00 تن آفتابگردان 
آجیلی در کرمانشاه

 معاون مدیریت زراعت جهاد کشــاورزی کرمانشــاه از 
پیش بینی تولید ۱۳ هزار و۸۰۰ تن آفتابگردان آجیلی 
در کرمانشاه خبر داد. مجتبی حاتمی با اشاره به کشت 
گل آفتابگردان در اســتان کرمانشاه، اظهار کرد: کشت 
آفتــاب گردن آجیلی به طور عمده در شهرســتان های 
کرمانشاه، سنقروکلیایی و صحنه صورت می گیرد و جمعاً 
هفت هزار و ۳۵۷ هکتار در اســتان کرمانشاه سطح زیر 
کشــت آفتاب گردان آجیلی قرار دارد. وی افزود: پیش 
تر شهرستان سنقروکلیایی به دلیل دارا بودن بیشترین 
زمین های زیر کشت آفتاب آجیلی نقش عمده و بارزی 
در تولید این محصول داشته که با کمبود آب و بارندگی ها 
طی سال جاری میزان تولیدات آن کاهش داشته است.

معاون مدیریت زراعت جهاد کشــاورزی کرمانشــاه به 
میزان کشت آفتاب گردان آجیلی اشاره و تصریح کرد: 
با توجه به میزان زمین های زیر کشــت این محصول به 
طور میانگیــن در هر هکتار یک هزار و ۸۸۰ کیلو کرم 
آفتاب گردان آجیلی تولید می شــوند.حاتمی ادامه داد: 
طبــق پیش بینی و برآوردهای صورت گرفته در ســال 
جاری حدود ۱۳ هــزار و ۸۰۰ تن تولید آفتاب کردان 
آجیلی در استان کرمانشــاه خواهیم داشت که قیمت 
معین شــده برای فروش آن برای هر یک کیلو بین ۴۰ 
تا ۵۰ هزار تومان در نظر گرفته شــده است. وی با بیان 
اینکه تخمه سنقری معروف ترین نوع آفتاب گردان های 
آجیلی محسوب می شوند، خاطرنشان کرد: تخمه یکی از 
تنقلات محبوب و مورد استفاده مردم کرمانشاه است که 
نوع تخمه سنقری به دلیل کیفیت مناسب معمولاً در 
بازار بســیار یافت می شود و علاوه بر مصرف داخلی در 

بازارهای خارج از استان نیز به مصرف می رسد.

ابطال بیش از 3 هزار و چهارصد کارت 
سوخت متخلف در استان هرمزگان

رئیس کل دادگستری استان هرمزگان از ابطال بیش از 
۳ هزار و چهارصد کارت سوخت متخلف و دخیل در امر 
قاچاق از ابتدای امسال خبر داد.سومین جلسه شورای 
پیشگیری از وقوع جرم دادگســتری استان هرمزگان 
به ریاســت مجتبی قهرمانی رئیس کل دادگســتری 
این اســتان و با حضور اعضا در بندرعباس برگزار شد. 
مجتبی قهرمانی در جریان این نشست با تأکید بر اینکه 
دادگستری استان هرمزگان در راستای وظایف ذاتی خود 
بــرای حفاظت از امنیت عمومی و صیانت از منابع ملی 
اجازه هیچ گونه فعالیت سودجویانه توسط قاچاقچیان 
سوخت را نخواهند داد، به تشریح بخشی از دستاوردهای 
قرارگاه عملیاتی مقابله و پیشــگیری از قاچاق سوخت 
در اســتان هرمزگان پرداخت. وی در این زمینه عنوان 
کرد: با توجه به مأموریت های ابلاغی از ســوی قرارگاه 
عملیاتی پیشــگیری و مقابله با قاچاق سوخت استان و 
در نتیجه همکاری بســیار خوب استانداری هرمزگان 
و اشــراف اطلاعاتی ضابطین، از ابتدای امسال علاوه بر 
پیشگیری در میدان، در خصوص اتخاذ تدابیر پیشگیرانه 
در حــوزه پخش نیز اقدامات قابل توجهی انجام شــده 
اســت. قهرمانی در ادامه افــزود: در نتیجه تدابیر اتخاذ 
شده از ابتدای امسال ۳ هزار و چهارصد و چهل و چهار 
کارت سوخت متخلف که در برای قاچاق مورد استفاده 
قرار می گرفتند شناسایی و ابطال شده است. رئیس کل 
دادگســتری استان هرمزگان همچنین از راه اندازی دو 
سامانه ســیپاد و سپهتن به منظور جلوگیری از قاچاق 
سوخت در اســتان هرمزگان نیز خبر داد و گفت: این 
سامانه ها مورد حمایت دستگاه قضایی است و ضرورت 
دارد همه دســتگاه های متولی برای عملیاتی کردن و 

اجرای کامل آن برنامه ریزی داشته باشند.

برای اولین بار محقق شد
صرفه جویی ۸ میلیارد ریالی در ساخت 
و بازسازی قطعات دستگاه جت پرشر 

در نیروگاه بندرعباس
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس از ســاخت و بازســازی 
قطعات دستگاه جت پرشر، برای اولین بار در این نیروگاه 
و با صرفه جویی ۸ میلیــارد ریالی، خبر داد.به گزارش 
روابط عمومی شــرکت مدیریت تولیــد برق هرمزگان 
داریــوش محمودی عنــوان کرد: باتوجــه به وضعیت 
نامســاعد لوله های کندانسور  واحدها و همچنین افت 
شدید خلا ناشی از گرفتگی لوله ها که منجر به کاهش 
محسوس بار تولیدی می شود،  شست و شوی لوله های 
کندانسور ، با دستگاه جت پرشر با فشار بالا در تعمیرات 
دوره ای واحدهــا انجام می شــود.مدیرعامل نیروگاه 
بندرعباس افزود: در سال های گذشته نیروگاه بندعباس 
با اجاره دســتگاه جت پرشر اقدام به جت لوله های این 
مبدل می کرد، که محتمل هزینه زیادی می شــد، لذا  
اقدامات لازم جهت تعمیر دســتگاه و ساخت قطعات 
مورد نیاز در دستور کار قرار گرفت.محمودی بیان اظهار 
داشت:  این دستگاه محصول آلمان می باشد که در زمان 
تحریم های موجود و هزینه بسیار بالای خرید قطعات، 
به دلیل اشــکاالات فنی به مدت ۵ سال از مدار خارج 
بود، که با همت متخصصان این نیروگاه و باهدف صرفه 
جویی و کاهش هزینه، نســبت به ســاخت و بازسازی 
قطعات آن، در داخل کشور اقدام شد.مدیرعامل نیروگاه 
بندرعباس بیان کرد: با ســاخت قطعاتی مانند پلانجر، 
پیستونها، یاتاقانها، سوپاپها و فنرهای با قطرهای مختلف 
در این دســتگاه، بالغ بر ۸۰ درصد صرفه جویی ریالی 
صورت گرفت.محمودی تصریح کرد: نیروگاه بندرعباس 
با ۶ واحد تولیدی و با مجموع ظرفیت یک هزار و ۳۲۰ 
مگاوات ســاعت بزرگ ترین نیروگاه جنوب شرق کشور 
است که ضمن تولید پایدار انرژی حیاتی برق و پشتیبانی 
از شبکه سراسری، بخش زیادی از قطعات موردنیاز خود 
را با تکیه بر دانش، تجربه و تخصص کارکنان خود مورد 

طراحی، ساخت و بازسازی قرار می دهد.

خبر

رئیس سازمان صمت گلستان خبر داد:
رفع مشکل تسهیلاتی واحدهای صنعتی و 

معدنی گلستان
رئیس ســازمان صنعت،  معدن و تجارت گلستان گفت: 
براساس تفاهم نامه منعقد شده بین وزارت صمت و بانک 
مرکزی، از واحدهای صنعتی و معدنی اســتان گلستان 
حمایت تســهیلاتی می شود.ســید رضا فاطمی امین، 
وزیر صنعت، معدن و تجارت در جریان ســفر یک روزه 
به گلستان از کارخانه بانیان پلیمر گنبدکاووس بازدید 
کــرد و از نزدیک در جریان مشــکلات و انتظارات این 
واحد صنعتی قرار گرفت.رئیس سازمان صنعت،  معدن 
و تجارت گلســتان در حاشــیه این بازدید در گفتگو با 
خبرنگار ایســنا اظهار کرد: مهم ترین مطالبه ما از وزیر 
صنعت، معدن و تجارت، توسعه زیرساخت های مربوط 
به شهرک های صنعتی استان گلستان است که تامین 
میزان زمین های موردنیــاز از جمله انتظارات ما در این 
بخش است.درویشعلی حســن زاده، سرکشی از برخی 
واحدهــای صنعتی و بازدیــد از یکی از معادن منتخب 
ذغال سنگ را از جمله برنامه های وزیر صنعت، معدن و 
تجارت به گلستان برشمرد و افزود: امیدوارم این سفر در 
رفع مشکلات مربوط به صنعت، معدن و تجارت راهگشا 
باشد.وی بر ضرورت رفع مشکلات تسهیلاتی واحدهای 
صنعتــی و معدنی تاکید کرد و یادآور شــد: امیدوارم با 
توجه به تفاهم نامه منعقد شده بین وزارت صمت و بانک 
مرکزی، بتوانیم از واحدهای صنعتی و معدنی اســتان 
گلســتان حمایت کنیم.رئیس سازمان صنعت،  معدن و 
تجارت گلستان با بیان اینکه مقدمات طرح تحول کسب 
و کار که طی ماه های گذشــته توسط وزیر صمت ابلاغ 
شده آغاز شده است،  بیان کرد: وزیر صمت ۱۰ پروژه را 
در حوزه های مختلف کسب وکار را ابلاغ کردند که پایش 
واحدهای صنعتی و معدنی و بررســی واحدهای فعال و 
راکد از جمله آنها است.رئیس سازمان صنعت،  معدن و 
تجارت گلســتان  اضافه کرد: در همین راستا واحدهای 
صنعتی و معدنی راکد و همچنین واحدهایی که کمتر از 
ظرفیت تولید می کنند شناسایی می شوند و برای بازگشت 
آنها به چرخه تولید کمک خواهیم کرد، همچنین اولویت 
ما این است که طرح های با پیشرفت بیش از ۶۰ درصد 

زودتر به چرخه تولید برگردند.

مدیر جهاد کشاورزی آران و بیدگل:
»پسِته« آران و بیدگل به 7 کشور صادر 

می شود
مدیر جهاد کشاورزی شهرســتان آران و بیدگل گفت: 
بیشــترین پسته برداشــت شــده در آران و بیدگل به 
کشورهای آسیای شــرقی، اروپا و حاشیه خلیج فارس 
صادر می شود که شــامل ۷ کشور است.علی محلوجی 
در گفت وگو با ایســنا درباره برداشت پسته از زمین های 
تحت کِشت این محصول، اظهار کرد: از ۱۱۵۰۰ هکتار 
زمین زیر کِشــت پسته در استان اصفهان ۴۳۰۰ هکتار 
زمین پسته در شهرستان آران و بیدگل است که در هر 
هکتار، یک تنُ پسته برداشت می شود و اکنون ۶۰ درصد 
برداشــت این محصول انجام شده است که پیش بینی 
می شود امسال بیش از ۴ هزار تنُ پسته خشک برداشت 
شــود.وی با بیان اینکه ۶۰ درصد زمین های زیر کشت 
پســته آران و بیدگل به سامانه های نوین آبیاری مجهز 
شده است، افزود: امسال با توجه به وضعیت خشکسالی 
سال های قبل کشاورزان با اســتفاده از روش های نوین 
آبیاری توانستند میزان برداشت سال های قبل را حفظ 
کنند و نتوانستند میزان برداشت را افزایش دهند.مدیر 
جهاد کشاورزی شهرستان آران و بیدگل، تصریح کرد: در 
نظر داریم کل باغات و زمین های پسته را به سامانه های 
نویــن آبیاری مجهز کنیم که اگر این مهم انجام شــود 
میزان برداشت پسته افزایش خواهد یافت.محلوجی گفت: 
مرغوب ترین نوع پســته و گران ترین نوع آن در کشــور 
»پسته اکبری« است که در بیشتر باغات آران و بیدگل 
این محصول کِشت می شود و در بازار کیلویی ۴۲۰ هزار 
تومان به فروش می رســد. دیگر انواع پسته شامل »کله 
قوچی« و »احمد آقایی« اســت که در آران و بیدگل به 

میزان بسیار کمی از این دو نوع پسته برداشت می شود.

فرماندار رشت مطرح کرد: 
 نقش بسزای آب بندان ها 

در مدیریت تنش آبی
فرماندار شهرستان رشت گفت: بازگرداندن ظرفیت کامل 
آبگیری، به آب بندان ها موجب استفاده بهینه از این سازه ها 
در زنجیره تامین آب کشــاورزی فراهم آورده و به عنوان 
پیش زمینه کسب آمادگی لازم برای ورود به سال زراعی 
آینده، نقش بسزایی در مدیریت تنش آبی خواهد داشت.

حمیدرضا امام پناهی در جلسه بررسی لایروبی آب بندان های 
شهرستان، با اشاره به جایگاه زراعت برنج به عنوان محصول 
محوری کشــاورزی رشــت در ســبد درآمدی خانوار و 
اقتصاد شهرستان، بر ضرورت تلاش دستگاه ها در کسب 
آمادگی های لازم برای ورود به ســال زراعی آینده تاکید 
کرد و بحث تامین آب مورد نیاز را از اصلی ترین مولفه های 
نیازمند توجه در این زمینه دانست.فرماندار شهرستان رشت 
با بیان اینکه بخش عمــده ای از بارندگی ها در فصل غیر 
زراعی اتفاق افتاده و در صورت عدم ذخیره سازی مناسب 
و به موقع، به صورت هرزآب از دسترس خارج خواهد شد، 
بر حفظ ظرفیت و احیای آب بندان های شهرستان به عنوان 
سازه های کارآمد بومی در مواجهه با بحران محتمل کم آبی 
در ســال های پیش رو تاکید کرد.وی گفت: آب بندان های 
شهرستان رشت با ظرفیت ذخیره سازی حدود ۴۰ میلیون 
مترمکعبی، در صورت بازسازی و لایروبی به موقع، قابلیت 
تامین ۱۰ درصد از حجم آب مورد نیاز فصول زراعی را دارا 
می باشند.امام پناهی لایروبی و بازسازی ۸۷ پهنه آب بندان 
موجود در شهرستان با مساحت حدود ۱۸۳۰ هکتاری را 
ظرفیتی مناسب برای بهبود روند ذخیره سازی منابع آب 
کشــاورزی ذکر و بر هماهنگی و تعامل بین دســتگاه ها 
برای تسریع در روند صدور مجوزهای قانونی آغاز عملیات 

لایروبی تاکید کرد.

خبر

باید  سرپرســت شــهرداری کرج گفــت: 
بپذیریم که ورودی های فعلی شــهر کرج، 
نه در شان شــهروندان و نه مسافران است 
به همین دلیل دســتگاه های متولی باید در 
کنار هم باشــند تا بتوانیم این فضاها را به 

نحوی مطلوب ساماندهی کنیم.
منوچهر غفاری در گفت وگو با پایگاه خبری 
کرج امروز با اشــاره به  اهمیت ورودی های 
شــهرها اظهار کرد: ورودی هر شهر نقش 
مهم و اثرگــذاری بالایی در معرفی صحیح 
شهر، جاذبه های گردشــگری و شناساندن 

مفاخر و مشاهیر آن دارد.
ورودی شهر انعکاس دهنده هویت آن است

 وی با بیان اینکه ورودی ها به نوعی انعکاس 
دهنده هویت شــهرها هستند، توضیح داد: 
هر ورودی با نماد و ویژگی های خاص خود 
می تواند ایجاد حس تعلق و هویت در میان 
ساکنان و تازه واردان به شهر را ایجاد کند.

وی با اشاره به اینکه طی سال های گذشته 
ساماندهی ورودی های شهر کرج آن طور که 
باید و شاید مورد توجه قرار نگرفته و مغفول 
مانده است، افزود: از آنجاییکه وضعیت این 
ورودی ها نقش به سزایی در حفظ سلامت 
روحی و نشاط شهروندان کرجی و مسافران 
دارد، در ایــن دوره از مدیریــت شــهری 
برنامه ریزی های مطلوبی برای ســاماندهی 
این فضاها در حال انجام است.سرپرســت 
شهرداری کرج با بیان اینکه شاهراه تهران_

قزویــن از محدوده کلاک تا پل حصارک از 
شــهر کرج می گذرد، ابراز کرد: با توجه به 
اینکه روزانه خودروهای زیادی از این مسیر 
عبور می کنند، ســاماندهی آن در اولویت 
برنامه های مدیریت شهری قرار گرفته است 
که البته همکاری دستگاه های متولی را نیز 
می طلبد.غفاری اضافه کــرد: پیش از این 
اقداماتــی از جمله جمع آوری زباله و نخاله 
در بخشی از این محدوده صورت گرفته ولی 
مدیریت شــهری به دنبال جانمایی المانی 
فاخر اســت تا با این اقدام، نقش خود را در 

ارتقای اجتماعی و فرهنگی شهر ایفا کند.
وی با اشــاره به آمادگی کامل شــهرداری 

برای ســاماندهی محدوده شــهری اتوبان 
قزوین – تهران ادامه داد: مدیریت شــهری 
به دنبال ایجاد حس خوب برای شهروندان 
و استقبال مناسب از مســافران و مهمانان 
ایران کوچک است به همین دلیل با جدیت 
ایــن موضــوع را در دســتور کار خود قرار 
داده ایم و از متولیان اصلی انتظار همکاری 

در جهت ارائه خدمات بهتر را داریم.
سرپرســت شــهرداری کرج تاکیــد کرد: 
مطالعات طرح ســاماندهی محدوده شهری 
اتوبان قزویــن – تهران به اتمام رســیده، 
گفت: این طرح تاییده کمیته ارتقای سیما 

و منظر استان البرز را اخذ کرده است.
برای  البــرز  اســتاندار   حمایــت 

ساماندهی ورودی های شهر 
این مســئول با بیان اینکــه مکاتبات لازم 
با اســتانداری برای اخذ مجــوز لازم برای 
این کار صورت گرفته، افزود: خوشــبختانه 
استاندار البرز نیز بر ساماندهی ورودی های 
مرکز استان و محور مواصلاتی مذکور تاکید 

زیادی دارد و تا کنون هم حمایت های لازم 
را در این زمینه داشته است.

وی در بخش دیگــری از صحبت های خود 
با اشــاره به اینکه بــه زودی فراخوان ملی 
ســاماندهی ورودی های شــهر کرج اعلام 
می شود، توضیح داد: با توجه به اینکه کرج 
از دیرباز به عنوان باغشهر شناخته می شده 
و همچنین مراکز تحقیقاتی و دانشــگاهی 
زیادی را در خــود جای داده، طراحی هایی 
پذیرفته می شــود که این محورها را مورد 
توجه قرار داده باشــند.غفاری ابراز کرد: در 
نظر داریم در ورودی شــرقی کرج یعنی از 
محدوده شــهرک خاتم تا رودخانه کرج به 
عنــوان درگاه طبیعــت و ورودی غربی آن 
یعنی محــدوده عوارضی قدیــم به عنوان 

درگاه علم، دانش و صنعت معرفی شود.
سرپرســت شــهرداری کرج گفت: با توجه 
بــه اینکه در محــدوده ورودی غربی کرج، 
دانشگاه خوارزمی و کارخانجات قرار دارند و 
ورودی شرقی هم یادآور درختان کهنسال و 

زیبای کرج است، قطعا در المان هایی که در 
این فضاها نصب می شوند محوریت درخت 

و دانش غالب خواهد بود.
وی تصریــح کرد: ســاماندهی ورودی های 
شــهر کرج بدون همکاری دیگــر متولیان 
از توان شــهرداری خارج است و ادامه داد: 
توفیق در این کار نیازمند تعامل و همکاری 

تمام دستگاه های متولی است.
وی گفــت: باید بپذیریم کــه ورودی های 
فعلــی کرج، نه در شــان شــهروندان و نه 
مسافران است به همین دلیل دستگاه های 
متولی باید در کنار هم باشند تا بتوانیم این 
فضاها را به نحوی مطلوب ساماندهی کنیم.

شــایان ذکر بر اســاس مطالعات مدیریت 
شــهری کرج, عــلاوه بر نصــب المان در 
ورودی های شــهر، اقداماتــی در محدوده 
شــهری شــاهراه قزوین_ کــرج از جمله 
زیباســازی محور از طریق ایجاد و توســعه 
فضای ســبز و نصب مبلمان شهری صورت 

خواهد گرفت.

سرپرست شهرداری کرج اعلام کرد: 

آمادگی کامل شهرداری برای ساماندهی محدوده شهری محور قزوین- کرج

مشــاور وزیر فرهنگ کشــور تاجیکستان 
اعلام کــرد که در آینــده ای نزدیک هفته 
رویداد فرهنگی ایران در تاجیکستان برگزار 

می شود. 
عبادالله مشرب  در آیین گرامیداشت هفته 
فرهنگی تاجیکســتان در شیراز ضمن بیان 
اینکه امنیت متقابل برای هر دو کشور ایران 
و تاجیکســتان ضــرورت دارد، تاکید کرد: 
جمهوری اسلامی حامی کشور تاجیکستان 
اســت و اگر بدخواهی برای کشــور دوست 

پیدا شود مدافع آن خواهد بود.
مشــاور وزیر فرهنگ کشــور تاجیکستان 
عنوان کرد: جای بســی خوشــحالی است 
که سران دو کشور همچون رییس جمهور 
کشور تاجیکســتان و رییس جمهور کشور 
ایران رابطه بســیار خوبی  با یکدیگر دارند. 
طی سفر رئیس جمهور تاجیکستان به این 
موضوع اشاره شد که هر دو کشور به ارزش 
های مشــترک تمدنی مردمان باور دارند و 
آنها در آینده رشــد و توســعه روابط همه 

جانبه خواهند داشت.
مشــرب خاطرنشــان کرد: دو کشــور در 
راســتای رشــد و توســعه و تحکیم روابط 
تدبیرهای عملی اندیشــیده اند و به جایگاه 
بالایی دست یافته اند و برگزاری روز و هفته 
فرهنگی جمهوری تاجیکســتان در کشور 
ایران از جمله اقدامات و توافقات دو جانبه 
کشور است و در آینده نزدیک نیز برگزاری 
هفتــه رویــداد فرهنگی ایران در کشــور 

جمهوری تاجیکستان مدنظر است.

حمیدرضــا قانعــی، مدیــرکل فرهنگ و 
ارشــاد اســلامی فــارس نیز بیــان کرد: 
طبــق رایزنی هایی که با ســازمان فرهنگ 
و ارتباطات اســلامی کشــور انجام شــد و 
همکاری های جدی و خوبی که در اســتان 
فارس توســط دستگاه های فرهنگی صورت 
گرفــت زمینه ســازی کردیــم تــا میزبان 
کشــورهای  هنری  فرهنگــی  هفته هــای 

مختلف در شهر شیراز باشیم.
او ادامه داد: ما در ماه گذشــته میزبان وزیر 
فرهنگ کشور ســوریه بودیم که در همان 
دیدار مقرر شــد هنرمندان شــیراز در دو 
رشــته مد و لباس و عکاســی در رویدادی 
در کشــور سوریه حضور یابند که این اتفاق 

رقم خورد.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی فارس 
اضافــه کرد: در ادامه کار نیز هفته فرهنگی 

تاجیکســتان را در ایران داشتیم و آمادگی 
خود را برای میزبانی این رویداد در شــهر 
شیراز اعلام کردیم و این اتفاق هم در شهر 
شــیراز که به عنوان یــک جریان فرهنگی 
است و در هر گوشه این شهر از یک عنصر 
برجســته و شایسته در عرصه فرهنگ بهره 

می بریم، رقم خورد.
قانعــی عنــوان کــرد: هنرمندان کشــور 
تاجیکســتان هم به واسطه علاقه ای که به 
حافظ و سعدی و اماکن تاریخی مانند تحت 
جمشید و پاســارگاد دارند تصمیم گرفتند 
در شهر شیراز حاضر شوند. ما نیز مقدمات 
را فراهــم کردیم و  در آبــان ماه هم جمع 
۱۵ الــی ۲۰ نفره از هنرمندان شــیراز در 
کشور تاجیکستان حاضر خواهند شد و این 

مراودات فرهنگی ادامه خواهد یافت.
او خاطرنشــان کرد: هنرمندانــی از حوزه 

هنرهای تجســمی، خوشنویسی، نگارگری، 
تذهیب، خاتم و همچنین دو تن از اســاتید 
برجســته حوزه ادبیات و تاریخ از دانشگاه 
شــیراز هم در این ســفر مــا را همراهی 

خواهند کرد.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی فارس 
اضافه کرد: امروز هم در شهر شیراز میزبان 
گروه تئاتر و موسیقی و لباس اقوام تاجیکی 
و هنرمنــدان عکس و هنرهای تجســمی 
هســتیم و روز جمعــه نیــز یــک فیلم از 
کارگردان مطرح و برجسته تاجیکستانی با 
همکاری انجمن سینمایی جوانان به نمایش 

در خواهد آمد.
قانعی همچنین ابراز امیدواری کرد که این 
مجموعه اتفاقات باعث رونق عرصه فرهنگ 

و هنر در شیراز شود.
او گفــت: اگر ایــن رویدادهــا را به خوبی 
مدیریت کنیم قطعا حلقه های واســط این 
ماجــرا که از بــاب بازاریابــی و اتفاقاتی از 
حاشــیه این ســفرها برقرار می شود نقش 
بســزایی در حوزه اقتصــاد و فرهنگ دارد. 
در واقع یکی از دلایــل اصلی پرداختن ما 
به برگزاری این رویدادها، توســعه اقتصاد 
فرهنگ و هنر است.مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی فارس گفت: کشور تاجیکستان در 
جغرافیای فرهنگی ایران واقع شده و قرابت 
فرهنگی که بین این کشــورها وجود دارد 
کمک می کند کــه در برقراری پل ارتباطی 
در حــوزه گردشــگری و فرهنگی و هنری 

موفق تر عمل کنیم.

مشاور وزیر فرهنگ تاجیکستان:

هفتهفرهنگیایراندرتاجیکستانبرگزارمیشود

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( کرمانشاه با اشاره به 
برگزاری مراسم جشن عاطفه ها، از جمع آوری ۶ میلیارد و 
۹۰۰ میلیون تومان کمک های مربوط به شــور عاطفه ها در 

کرمانشاه خبر داد.
پیمان ترکمانه با اشــاره به اینکه احیای سنت های حسنه 
اسلامی از جمله تکالیف مهم کمیته امداد امام خمینی )ره( 
است، اظهار کرد: اکرام و ایتام، جمع آوری صدقات و زکات 
از مهمترین ســنت های حسنه اسلامی بوده که کمک های 
جمع آوری شــده در محل نیت خیرین با هدف گره گشایی 
از مشکلات نیازمندان صرف می شود. وی افزود: با بازگشایی 
مدارس در راستای همکاری دوستانه مردم استان کرمانشاه 
و بــرای تهیه لوازم التحریر دانش آموزان مراســم جشــن 
عاطفه ها برگزار می شود و بر اساس برنامه ریزی های انجام 
شده مراسم جشــن عاطفه ها در صبح روز دوشنبه یازدهم 

مهرماه در یکی از مدارس منتخب برگزار شد.
مدیر کل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان کرمانشاه با 

اشــاره به آغاز مراسم جشن عاطفه ها و همزمان شدن آن با 
ایام پایانی ماه صفر، تصریح کرد: به دلیل تقارن پیش آمده 
امســال این مراسم با عنوان شــور عاطفه ها و با راه اندازی 
پویش تأمین تحصیلی دانش آموزان در اســتان کرمانشاه 

آغاز به کار کرد.

ترکمانه با تاکید بر ادامه مراســم جشن عاطفه ها در استان 
کرمانشــاه، بیان کرد: این مراســم از پانزدهم مرداد ماه به 
عنوان شــور عاطفه ها در ۱۱۰ پایگاه های سیار و ثابت زیر 
نظر آغاز شده و تا پانزدهم مهر ماه سال جاری ادامه خواهد 
داشــت. وی یادآور شد: با شروع مراسم شــور عاطفه ها تا 
هفته های گذشــته میزان ۴۴ میلیارد و ۲۰۰ میلیون ریال 
جمع آوری شــده که با کمک های دریافت شده از اعتبارات 
دولتی برنامــه داریم که دانش آموزان در ســال تحصیلی 

جدید بدون دغدغه به تحصیل بپردازند.
مدیر کل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان کرمانشاه به 
برگزاری مراسم شور عاطفه ها در مدارس استان اشاره کرد 
و ادامه داد: با همکاری آموزش و پرورش اســتان کرمانشاه 
مراســم شور عاطفه ها در هفته نخســت مهرماه برگزار شد 
و علاوه بر برپایی مراســم در مدارس دفاتر کمیته امداد و 
۱۵۰ مرکز نیکوکاری در استان آمادگی دریافت کمک های 

مردمی را دارند.

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( کرمانشاه خبر داد؛
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